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PROTOKLL FRA MØTE I HEMSEDAL SOKNERÅD, fellesrådssaker  

Torsdag 27. juni  2024 

 

 

Møtt  

Håvard Venås, leder 

Arnt Skansen, nestleder 

Monika Bakko 

Anders Teigen Bakke 

Oskar Sunde 

Leif Erik Haug 

Sigrid Falnes 

Sokneprest Camilla Osnes 

Janne M Brøndbo, vara for ordfører 

 

Ikke møtt: 

Ole Embrikgård 

Nina Oleanne Ulsaker 

Ordfører Pål T Rørby 

 

 
 

Sakliste:  

Sak FR 36/24 Godkjenning av protokoll fra 2/5-24 

Sak FR 37/24 Godkjenning av innkalling og sakliste 

Sak FR 38/24 Ordførers 5-minutter 

Sak FR 39/24 Orienteringssaker 

1)Prosess etter levering av rom- og funksjonsplan ink Kyrkjestugu 

2) Intensjonsavtale med Kirkepartner 

Sak FR 40/24 Valg av arbeidsutvalg 

Sak FR 41/24 Valg av administrasjonsutvalg 

Sak FR 42/24 Regnskapsstatus årets første 5 måneder  - vedlegg ettersendes 

Sak FR 43/24 Oppdatert prosjekt/investeringsplan  

Sak FR 44/24 Budsjett 2025   

Sak FR 45/24 Prisliste 2025 

Sak FR 46/24 Tjenesteytingsavtale, forslag til ny 

Sak FR 47/24 Reglement for leie av Kyrkjestugu  

Sak FR 48/24 Reglement for folkevalgtes vilkår 

Sak FR 49/24 Etiske retningslinjer for soknerådet 

Sak FR 50/24 Eventuelt 

 

 

 

 

 

Meir himmel på jorda  
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Sak FR 36/24 Godkjenning av protokoll fra 2/5-24 

 

 

Vedtak: 

Protokollen godkjennes 

 

 

Sak FR 37/24 Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

 

Vedtak: 

Innkalling og sakliste godkjennes 

 

 

Sak FR 38/24 Ordførers 5-minutter 

Varaordfører orienterte. 

- Regnskapet for kommunen er ferdig, med overskudd. 

- Folketallsveksten fortsetter 

- Flyktninger bosettes 

- KI Lab, spennende arbeid. Handler om å gjøre KI tilgjengelig og hvordan det kan brukes.  

11 ungdommer fra Hallingdal driver det videre. 

Samarbeid med NAV, Microsoft og Hemsedal kommune 

 

 

Sak FR 39/24 Orienteringssaker  

 

1) Prosess etter levering av rom- og funksjonsplan 

Rom- og funksjonsplanen som ble vedtatt i sist møte er oversendt kommunen. Dette danner et godt 

grunnlag nå framover, når kommunens totale bygningsmasse og lokaler som leies av eksterne skal 

gjennomgås. Det skal sees på behov på både kort og lang sikt.  

 

I denne prosessen har vi derfor vært i rute med å levere kirkas behov og ønsker og er med i 

prossessen som starter.  

 

 

2) Intensjonsavtale med Kirkepartner 

Idag er kirkekontoret tilknyttet IKT Hallingdal med kommunal epostadresse, teamstilkobling og  

it support.  

 

Den norske kirke (Dnk) sentralt har i mange år jobbet for å få gode fellesløsninger for alle ansatte i 

Dnk rettsubjektet og i fellesrådene. Med denne løsningen har man tilgang til felles intranett, felles 

systemer, it support og ikke minst en @kyrkja.no eller @kirken.no epost. Det er mange systemer 

man logger seg inn og ut av hver dag, og med kirkepartner er man logget inn i alt når man logger på 

pc. Å få en @kyrkja.no epost vil også klargjør bedre at man ikke jobber i kommunen, men i kirka.  

 

For å få til dette er det noen kostnader med overgang. Hovedkostnaden er at man trenger noe teknisk 

utstyr, mulig også en egen fiberlinje og mulig også printer/scanner. De årlige lisenskostnadene er 

ikke så store at de utgjør en stor forskjell på budsjettet, om man ser det i sammenheng med 

kostnadene man i dag har til IKT Hallingdal. Det største vil være en engangsutgiften med 
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overgangen. Å gå over til Kirkepartner gjør det enklere da man blir en del av den organisasjonen 

man tilhører.  

 

Sentralbordløsningen vi har hatt med kommunen kommer vi til å gå bort i fra i løpet av kort tid og 

heller gå for en mobil sentralbordløsning.  

 

Samarbeidsmessig vil ingenting endre seg da kommunen har det finansielle ansvaret for kirka og en 

god tjenesteytingsavtale vil måtte ligge i bunnen. Det vil framover bli endringer i hvilket 

økonomisystem kommunen bruker og på hvilken måte, så man vil framover være mindre avhengig 

av å logge på dagens kommunale system.  

 

Siden kirkekontoret pr i dag er lokalisert på kommunehuset må det gjøres et forarbeid for å se 

hvordan en overgang vil se ut. Det er derfor signert en intensjonsavtale. Det var opprinnelig ikke 

planlagt før i 2026, jfr. sak om prosjekter framover, men er foreslått framskyndet til 2025 med 

bakgrunn i at kommunen nå rydder i egen organisasjon – og kirka hører ikke til under kommuenen 

organisatorisk.  

 

Kirkevergen mener en overgang vil være til det positive og håper at løsningen vil la seg 

gjennomføre.  

 

 

Vedtak: 

Soknerådet tar orienteringene til etterretning.  

 

 

Sak FR 40/24 Valg av arbeidsutvalg 

Soknerådets reglement for a-utvalg, kapittel 4a sier vedrørende arbeidsutvalget: 

 

Arbeidsutvalget settes sammen av leder og nestleder av soknerådet, samt et fast medlem til., jfr. 

Kirkeordningens §11. Det er vanlig at soknepresten er det ene medlemmet. Kirkeverge er utvalgets 

sekretær.  

 

Vedtak: 

Som medlemmer av arbeidsutvalget velges leder, nestleder og sokneprest.  
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Sak FR 41/24 Valg av administrasjonsutvalg 

Soknerådets reglement for a-utvalg, kapittel 5 sier vedrørende administrasjonsutvalget: 

 

a) «…. I Hemsedal sokn består administrasjonsutvalget av 2 fra arbeidsgiversiden og 1 fra 

arbeidstakersiden.. Soknerådet velger leder og nestleder i utvalget blant       

    arbeidsgiverrepresentantene. …. » 

 

b) «Arbeidstakere, som er valgt inn i soknerådet, kan ikkje velges som 

arbeidsgiverrepresentanter. Sokneprest kan ikkje velges inn i administrasjonsutvalget.» 

 

c) «Arbeidsgiverrepresentantene velges blant soknerådets folkevalgte representanter. 

Hemsedal sokn praktiserer at leder og nestleder sitter i administrasjonsutvalget.» 

 

f) «Det velges/utpekes personlige varamedlemmer både for arbeidsgiver- og 

arbeidstakerrepresentantene.» 

 

Vedtak: 

Som medlemmer av administrasjonsutvalget velges leder, nestleder av soknerådet.  

Varemedlem for leder: Monika Bakko  

Varamedlem for nestleder: Anders T Bakke 

 

 

 

Sak FR 42/24 Regnskapsstatus årets første 5 måneder  

Kirkeverge orienterte. Det vil vises bedre status i september, men det ser bra ut pr dags dato.  

 

Vedtak: 

Soknerådet tar status til orientering.  

 

 

Sak FR 43/24 Oppdatert prosjekt/investeringsplan 

Justeringer som er foreslått: 

1) Ny (brukt) gravemaskin til kirkegården legges til på 2026. Det er et konkret behov. Hvordan 

det praktisk løses kommer vi tilbake til.  

2) Byttet på to tiltak; Kirkepartner tilgang stod opprinnelig i 2026, dette framskyndes til 2025. 

Som følge blir lys/tining av ny gravplass flyttet til 2026. 

3) Det er lagt på trær i 2025 som driftstiltak. Dette er med bakgrunn i at trær og beplantning på 

ny del av kirkegården ikke er fulgt opp.  

4) Varmestyringsanlegg i Lykkja utsettes framover. Det er noe som er ”kjekt å ha” og kan 

avventes.  

5) Det er for 2025 lagt inn ytterligere tilskudd til sprinkelanlegg. 

 

Vedtak: 

Soknerådet godkjenner endringer i tiltaksplan for drift og investering for 2025-2027. 

Kirkeverge sender oppdatert til administrasjonen i kommunen.  
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Sak FR 44/24 Budsjett 2025 

Ved oppstart av budsjettet for 2025 har ikke tall fra 2024 jan-mai vært ferdig, derfor er budsjettet 

basert på kjente endringer og vurderinger. Kirkeverge har utarbeidet et førsteutkast. 

Økonomiutvalget skal jobbe videre med det og endelig budsjettforslag legges fram på møtet i 

september. 

 

En ny ordning er at driftstiltakene vi prioriterer kommer inn i driftsbudsjettet, og ikke i en egen 

prosess. Utarbeidelsen av tiltaks plan for drift og investeringer er derfor et viktig underlag.  

 

For 2025 er det jfr. Sak 43-24 forslag om 320 000,- for disse tiltakene:  

• Dr 1/25 2025 Ny ytterdør Lykkja kapell  

• Dr 2/25 2025 Male gjerde mellom minnelund og jorde ved skolen 

• Dr 3/25 2025 Trær på kirkegården Gravplassen  

• Dr 4/25 2025 Kirkepartner tilknytning (IKT system for kirka) 

 

Av investeringstiltak er det forslag om 2 150 000,- for disse tiltakene: 

• Inv 1/25 2025 Nye benkevarmere Hemsedal kyrkje  

• Inv 2/25 2025 Nytt varmstyringssystem Hemsedal kyrkje  

• Inv 3/25 2025 Sprinkelanlegg Hemsedal kyrkje  

• Inv 4/25 2025 Oppgradere kjøle- og stellerom 

 

Når det gjelder driftsbudsjettet fikk soknerådet i 2024 3 176 397 kr i tilskudd. 

For 2025 er det budsjettforslag på 3 560 578 kr i tilskudd fra kommunen. Høyningen er i 

hovedsak knyttet til lønnsjusteringer.  

 

 

Vedtak: 

Soknerådet godkjenner framlagte planer og ber økonomiutvalget jobbe fram et konkret forslag til 

møtet i september.  

 

 

Sak FR 45/24 Prisliste 2025 

 

Grunnlag for prissetting 

- Kirkeordningens §22:Betaling for bruk av kirken mv. 

- Forskrift om regler for bruk av kirkene, §8. 

 

- ”Annet trossamfunn” er definert som ” Kristne kirkesamfunn er her forstått som samfunn som er 

medlem av Norges Kristne råd, deres søsterkirker samt menigheter som deltar i det lokale 

økumeniske fellesskapet.”  

 

Punkter til diskusjon: 

1) Konfirmasjon, egenandel 

Forslag om samme pris i 2025 som 2024. Det er et ønske om å redusere denne egenandelen, men 

budsjettet gir ikke rom for dette pr nå. Det kan vurderes på nytt når givertjenesten er på et 

vesentlig høyere nivå enn i dag.  

2) Konserter/arrangementer 

Møtet ga dette resultatet: 
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o Arrangement der man ikke tar inn inngangspenger faktureres ikke for bruk av 

kirkene.  

o Arrangement som tar inngangspenger faktureres for bruk av kirkene etter gjeldende 

prisliste fra soknerådet.  

o Det tas betaling for bruk av kirka til lydprøver/forberedelser.  

o Ved utleie skal leietaker ha en ansvarlig brannvakt og kontaktperson som settes inn i 

regler for bruk og branninstruks og -rutiner.  

3) Vigsel og gravferd er spesifisert bedre i forslaget.  

4) Kyrkjestugu. Vurdere prisøkning neste år.  

 

Vedtak: 

Soknerådet godkjenner framlagte priser med endringer som foreslått i møtet. AU gis fullmakt til å 

godkjenne oppdatert prisliste. Fra 2026 skal prisene indeksjusteres.  

 

 

Sak FR 46/24 Tjenesteytingsavtale, forslag til ny 

Fra tidligere har det vært en tjenesteytingsavtale mellom kommunen og soknerådet. Den gikk ut i 

2019. I tillegg til å fornye den, bør den gjennomgås på nytt for å sikre at alle elementer er med. 

Lovverket sier også tydlig at kommunen kan gi tjenester i stedet for tilskudd og det er derfor på tide 

å gjøre dette ordentlig. På slutten av året vil tjensteytingen konteres i regnskapet til både kommunen 

og soknerådet slik at det er synliggjort. Avtalen vil da ligge i bunnen som en beskrivelse av de 

tjenester som er i denne regnskapsføringen.  

 

 

Vedtak: 

Soknerådet godkjenner framlagt forslag til tjenesteytingsavtale. Leder av soknerådet og kirkeverge 

gis fullmakt til å fullføre tjenesteytingsavtalen i samarbeid med administrasjonen i kommunen. 

Endelig avtale legges fram for soknerådet når den er klar.   

 

 

Sak FR 47/24 Reglement for leie av Kyrkjestugu 

Det har ikke eksistert et komplett utleiereglement for Kyrkjestugu.  

 

Vedtak: 

Framlagt reglement for leie av Kyrkjestugu vedtas, med justering for endringer som framkommet i 

møte. AU gis fullmakt til å godkjenne endelig reglement.  

 

 

Sak FR 48/24 Reglement for folkevalgtes vilkår 

 

Vedtak: 

Soknerådet vedtar reglementet for folkevalgtes vilkår.  

 

Sak FR 49/24 Etiske retningslinjer for soknerådet 

 

Vedtak: 

Soknerådet vedtar reglementet for etiske retningslinjer for soknerådet  

 

 



7 

 

Sak FR 50/24 Eventuelt 

Ingen 

 

 

 

Hemsedal 12/7-2024 

 

Håvard Venås      Irene Markegård     

Leder       Kyrkjeverje 

                                                                                             

 

NESTE MØTE MED FELLESRÅDSSAKER ER TORSDAG 26 SEPTEMBER  KL 18.00  


